
 

Zápisnica z rokovania komisie školstva, mládeže a informatizácie 

pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

_____________________________________________________________________ 

 

Dátum zasadnutia: 11.12.2013 

 
Prítomní členovia komisie:         Miloslav Sajan, predseda 

     PaedDr. Zuzana Kaliariková, riaditeľka ZŠ s MŠ  
    Ing. Mária Okálová 

                                          Mgr. Jana Krettová 

                                          Ing. Alexander Lipčák  

      Mgr. Petra Mitašíková, PhD. 

                                    Prof. Ján Grexa  

    Ing. Ivan Bošňák 

                                          

Návrh  program :       

                               1. Otvorenie 

                               2. Záškoláctvo 

                               3. Návrh rozpočtu pre ZŠ s MŠ 

                               4. Nevyhovujúci stav okien 

         5. Rôzne 

 
K bodom programu: 

1. P. Sajan otvoril zasadnutie komisie. 

 

2. Riešenie opakovaného záškoláctva žiačky 9. ročníka, v 1. štvrťroku žiačka 9. ročníka mala všetky 

vymeškané hodiny  ospravedlnené od svojho lekára a to k 15.11.2013, kedy bolo uzatvorenie 1. 

štvrťroka, po tomto dátume prestala chodiť do školy. Dňa 2.12.2013 bola predvolaná matka, ktorá 

nevedela, že nechodí do školy. Z dôvodu, že žiačka stále nechodí do školy bolo zaslené 

oznámenie o podozrení zo záškoláctva vedením školy na miestny úrad na odbor sociálnych vecí 

a na úrad sociálnych vecí a rodiny. Matka je predvolaná k uvedenej problematike  na MÚ dňa 

18.12.2013. Komisia odporúča prešetriť opätovne uvedenú záležitosť s kurátormi z odboru 

sociálnych vecí. 

 

3. P. riaditeľka informovala prítomných o návrhu rozpočtu pre ZŠ, MŠ a ŠKD 

- rozpočet pre ZŠ – presný rozpočet bude predložený podľa normatívov a to podľa počtu žiakov,  

- rozpočet pre ŠKD - návrh rozpočtu je vyšší oproti minulému roku a to z dôvodu vyššieho počtu 

oddelení na 5, zvýšenie o jedného zamestnanca – jeho mzdové náklady a navýšenie o plánované 

navýšenie platov o 5 %  pre pedagogických zamestancov a  2 %  pre nepedagogických 

zamestnancov  a tiež navýšenie stravného  pre zamestnancom z dôvodu podhodnotenia stravnej 

jednotky v minulých rokoch, 

- rozpočet pre MŠ -  jeho mzdové náklady a navýšenie o plánované navýšenie platov o 5 %  pre 

pedagogických zamestancov a  2 %  pre nepedagogických zamestnancov. 

 

4. Komisia trvá na tom, aby sa urgentne sa riešila výmena okien v budove školy v rámci výdavkov 

bežného rozpočtu a začalo sa urgentná výmena okien a to z dôvodu, že nie je možné riadne 

vyučovanie v niektorých triedach, kde bolo 17 stupňov, nemožnosti zatvoriť niektoré okná, pri 

silnom vetre prefukuje, žiaci sedia na vyučovaní v chlade a tým sa zvyšuje chorobnosť našich detí. 

K uvedenému p. Bošňák informoval prítomných, že kompetentní zamestnaci miestneho úradu si 

neplnia svoje povinnosti, nezabezpečili cenové ponuky na výmenu okien od viacerých 

dodávateľov, nemajú záujem riešiť havarijný stav okien,  z ušetrených finančných prostriedkov, 

ktoré sa nevyčerpali v roku 2013, nie je možné ich presunúť na čerpanie na výmenu okien do roku 

2014 a v  prípade, ak by sa našli finančné prostriedky, bola by možná výmena len okien na 

jednom poschodí jedného pavilónu, čo sú 3 triedy, mali by si zobrať vzor z okolitých mestských 



časti alebo z obce Mariánka.  P. Okálová sa vyjadrila k tejto problematike – výmena okien je na 

zozname priorít viac ako 3 roky, viacerí rodičia už dhlodobo poukazujú na tento problém, určite 

nie je postačujúce v horizonte roku 2014 výmena okien na budovách školy len v troch učebniach, 

zároveň vyjadrila názor, že je potrebné nájsť finančné prostriedky ako prioritu č. 1 na výmenu 

okien v triedach v oboch pavilónoch školy, kde naše deti sedia  počas vyučovania 6-7 hodín 

denne, zároveň sa vyjadrila, že je určite dôležitá aj celkovú rekonštrukciu telocvične, ale až po 

výmene okien na škole. P. Bošňák sa vyjadril, že rekonštrukcia resp. športova hala bude hradená 

aj z úverových prostriedkov.  

 

5. Rôzne  

- bolo schválené stavebné povolenie na parkovisko v rámci areálu školy, ktoré sa v tomto období 

pravdepodobne nebude realizovať, členovia komisie vyjadrili negatívne stanovisko k budovaniu 

parkoviska v minulosti a o schválenom stavebnom povolení neboli informovaní, 

- v rámci výdavkov bežného rozpočtu komisia navrhuje  schváliť 15 000,-eur na maľovanie tried 

hlavne v I. pavilóne, ktoré by sa mali maľovať z hygienických dôvodov pravidelne každý rok 

a výmenu obkladov a umyvadiel v I. pavilone, 

- zimné olympinske hry – p. Grexa informoval prítomných o ponuke prednášky resp. besedy pre 

žiakov školy k téme olypiády v priebehu január – február 2014, kde by bol pozvaný aj niektorý 

náš olympionik. 

- p. riaditeľka pozvala prítomných na  vianočné dielne detí, ktoré sa uskutočnia dňa 18.12. o 15.30  

 

Zapísala dňa 11.12.2013 

Mária Okálová 

 

 

 

Predseda komisie :       Sajan Miloslav 

 


